

Dear Readers,

It is with great honour that we present the fifteenth edition of the Centre for International Policy Studies (CIPS) graduate journal, *Potentia: Journal of Public and International Affairs*. This issue includes research papers and policy briefs that review and analyze some of the complex political, societal, and environmental challenges that are impacting international politics today.

The 2024-2025 publication would not have been possible without the support of the editorial team and reviewers. We want to thank each member of the editorial team for dedicating your time and energy into working on this project. We also want to thank each reviewer for supporting the peer review process which has now been used for six years.

Finally, we also want to thank all our readers and the academic community for their continued interest and support in *Potentia*.

We hope that the articles in this edition provide readers with insight and analysis to help better understand some of the most pressing issues, challenges and shifts facing the world today.

Sincerely,

Devon Cantwell-Chavez, Liam Richardson and Anna Soer

Editors-in-Chief, 2024-2025

Chers lecteurs et lectrices,

C'est avec un immense honneur que nous vous présentons la quinzième édition de la revue du Centre d'études en politiques internationales (CÉPI), *Potentia : Revue des affaires internationales*. Ce numéro comprend des articles de recherche et des notes d'orientation qui examinent et analysent certains des défis politiques, sociétaux et environnementaux complexes qui ont aujourd'hui une incidence sur la politique internationale.

La publication 2024-2025 n'aurait pas été possible sans le soutien de l'équipe éditoriale et des réviseurs. Nous tenons à remercier chaque membre de l'équipe éditoriale pour le temps et l'énergie consacrés à ce projet. Nous tenons également à remercier chaque réviseur pour son soutien au processus d'évaluation par les pairs, qui est maintenant utilisé depuis six ans.

Enfin, nous tenons également à remercier tous nos lecteurs et la communauté universitaire pour leur intérêt et leur soutien continus à *Potentia*.

Nous espérons que les articles de cette édition fourniront aux lecteurs des informations et des analyses qui les aideront à mieux comprendre certains des problèmes, défis et changements les plus urgents auxquels le monde est confronté aujourd'hui.

Cordialement,

Devon Cantwell-Chavez, Liam Richardson et Anna Soer
Rédacteurs en chef, 2024-2025

Editorial Team| L'Équipe de rédaction

Editors-in-chief ▪ Éditeurs en chef

Devon Cantwell-Chavez
Liam Richardson
Anna Soer

Editors ▪ Éditeurs

Terhemba Ambe
Sanjana Anwar
Lena Dedyukina
Walner Osna

Reviewers | Relecteurs

Dana Abu Haltam
University of Tennessee

Aryanna Hyde
University of Missouri

Fatima Airan
University of Oxford

Athalie Lindo
University of Ottawa

Amelia Arsenault
Cornell University

Elizabeth Meehan
George Washington University

Richard Atimniraye Nyelade
University of Ottawa

Brian Maregedze
Stellenbosch University

Anjali Bhatt
University of California, San Diego

Renato Mendes Fakhoury
University of Massachusetts Lowell

Charly Camilien Victor
Université de Haute Alsace

Nobukhosi Ngwenya
University of Cape Town

Sutina Chou
University of California, San Francisco

Giuseppe Peressotti
University of Texas at Dallas

Peterson Derolus

Mira Philips
University of Pennsylvania

Axel Dessen
King's College London

Bélizaire Roland
Université Laval

Natalie Dewar
University of St Andrews

Carine Schermann
Florida State University

Laure Gosselin
Université Laval

Arica Schuett
Emory University

Gabriella Gricius
Colorado State University

Spenser Warren
Indiana University Bloomington

Nicholas Glesby
Trent University

Charmaine Willis
University at Albany, SUNY

Sarah Graham
New York University